
Referat 

Generalforsamling i Cyklistforbundet Brøndby-Hvidovre Afd.  
Afholdt onsdag d. 3. april 2024, Byvej 56, 1.sal. Avedøre. 

 
Som indledning til generalforsamlingen fortalte Vagn Kjær-Hansen, kommunalbestyrelsesmedlem i Brøndby 
og medlem (tidligere formand) af Brøndby Kommunes Trafik- og MiljøUdvalg, om forhold, som bedrede for-
holdene for cyklister i Brøndby Kommune, ved Voldgaden i Brøndbyøster, ved Letbanen i Brøndb yvester og 
ved Esplanaden i Brøndby Strand.  
 
Der blev ikke taget referat af Vagns oplæg. Efter orienteringen fortsatte aften med Brøndby-Hvidovre Afde-
lings officielle generalforsamling 2024.  
Der var 15 stemmeberettigede deltagere ved Generalforsamling 2024 i Brøndby-Hvidovre Afdeling. 

 
Generalforsamlingens dagsorden med referat : 

 
1. Valg af dirigent: Henrik Puukka-Sørensen blev valgt.  

Dirigenten fandt, at generalforsamlingen var blevet lovligt indkaldt. 
Valg af referent : John Barber blev valgt.  
Valg af 2 stemmetællere : Robin Seeberg og Lasse Steen Christensen blev valgt. 
 

2. Bestyrelsens beretning. 
Der var ikke fra bestyrelsen eller de øvrige deltagere supplerende bemærkninger til den skriftlige beretning. 
Beretningen godkendtes uden afstemning. 
 

3. Regnskab og Budget. 
Kasserer Gudbergur ”Beggie” Jonsson gennemgik afdelingens regnskab for 2023   
Regnskabet for 2023 godkendtes uden afstemning.  
 
Gudbergur ”Beggie” Jonsson gennemgik Brøndby-Hvidovre Afdelings budget for 2024, og nævnte ændringer, i 
forhold til regnskabet fra 2023. Det påregnes, at afdelingens udgifter i alt i 2024 er kr. 10.900. Udgifterne til de 
specifikke aktiviteter dækkes af tilskud fra Cyklistforbundet og de 2 kommuner, Brøndby og Hvidovre. 
Budgettet for 2024 blev godkendt uden afstemning.  
 

4. Indkomne forslag.  
Der var ingen indkomne forslag. 
 

5. Valg af medlemmer til bestyrelsen m.v. : 
a)  Valg af Formand–  John Barber blev genvalgt. Valg er for 2 år. 
 
b)  Valg af bestyrelsesmedlemmer : 
       Thomas Otzen blev genvalgt. Valg er for 2 år. 
 
c)  Yderligere bestyrelsesmedlemmer kan vælges.  
      Ingen af de fremmødte eller ikke-tilstedeværende medlemmer ønskede at opstille.  
 
d) Valg af suppleanter til bestyrelsen: 
     Erik Rossing blev genvalgt. Valg er for 1 år.  
 
e) Yderligere suppleanter til bestyrelsen kan vælges.  
     Ingen af de fremmødte eller ikke-tilstedeværende medlemmer ønskede at opstille. 
 
f)  Valg af revisor og revisorsuppleant. 
     Kirsti Puukka-Sørensen blev genvalgt som revisor. Valg er for 1 år.  
     Vagn Kjær-Hansen blev genvalgt som revisorsuppleant. Valg er for 1 år. 
 
 

 



Side 2 af 2 
 

g)  Valg af 2 delegerede til Cyklistforbundets landsmøde, 
       hvoraf mindst 1 skal være medlem af bestyrelsen – valg er for 1 år: 
      Bestyrelsesmedlem (næstformand) Thomas Otzen valgt som delegeret. 
 
      Note: Idet John Gade deltager i Landsmødet som medlem af Hovedbestyrelsen har Brøndby-Hvidovre 
       Afdeling ret til endnu en delegeret til Landsmødet 2024. 
      Generalforsamlingen gav Bestyrelsen bemyndigelse til at udpege en delegeret, som kan være repræsen 
      tant for afdelingen uden yderligere godkendelse. 
 

6. Fremtidigt virke.  
John Barber nævnte et fortsat virke, i samarbejde med Hvidovre Kommunes Ældre og SundhedsCenter, til 
genoptagelse af en serie sommer cykelture i formen ”Vi Cykler Sammen”, hvori der dog fortsat mangler en 
erfaren turleder til aktiviteten.  
Birgit Rossing nævnte, at hun kunne præsentere aktiviteten for sit mandags gymnastikhold, hvor der tidli-
gere har været både cyklister og en interesse i ”Vi Cykler Sammen” turformen.  
Note : Efter generalforsamlingen har Birgit Rossing været i kontakt med en betydelig del af gymnastikhol-
dene, og der arbejdes fortsat med aktiviteten. John Barber er kontaktperson.  
 
Henrik Puukka-Sørensen nævnte mulighed for enkeltstående ture og varslede tur langs Letbanens spor. 
John Barber omtalte muligheden for at få annoncer for ture udsendt med kort varsel via e-mail fra Cyklistfor-
bundets Sekretariat til medlemmer af Brøndby-Hvidovre Afdeling.  
 
John Gade nævnte det fortsatte virke med ”Hjælp til Selvhjælps Cykelværksted” i Brøndby Strand og bemær-
kede, at søgning til værkstedet havde været sparsom. Også andre grupper er kommet til med åbning af 
værksteder. I løbet af sommeren tages der stilling til værkstedets fortsatte virke. 
John Gade nævnte også ”Cykelkursus for Kvinder i Brøndby Strand”, som opfylder et stort behov og har en 
god søgning – med venteliste.  
.  

7. Eventuelt. 
Thomas Otzen fortalte om Store Cykeldag 2024 Hvidovre, som afholdes søndag den 16.juni, med start fra 
Kometen, tur langs Planetstien Hvidovre med orientering fra astrofysiker om planeterne, og afslutning i Mid-
delalder Landsbyen Brøndby. 
 
Efter 5 års fravær er Tur-Katalog for Cyklistforbundet i Stør København & Roskilde igen til rådighed i papirud-
gave. Ved generalforsamlingens afslutning blev Tur-Katalogets udgave for 2024 – 25, fordelt med henblik på 
videre uddeling til personer og steder, hvor katalogets oversigt over ture og aktiviteter kan være relevant 
 
 

Henrik Puukka-Sørensen    
Dirigent   

 
 
 

Referent: John Barber 
Formand, Brøndby-Hvidovre Afd. 

12. april 2024 


